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Følgende saker ble behandlet:

1. Godkjenning av innkalling og referat

Godkjent. 

2. Årsmøtet 

Årsmøtekurset er godkjent av Legeforeningen som tellende i 
spesialistutdanningen. Ulike administrative detaljer knyttet 
til årsmøtet ble diskutert. 

3. Høstmøtet

Per i dag har styret inngått kontrakt med 15 firmaer om stands. 
Maks egenandel for deltagerne ble fastsatt til kr 1 500. Om lag 
30 deltakere må forventes å trenge flytransport. Maks antall 
deltakere settes til 60.

Forslag til temaer for høstmøtet: 
Optimalisering av lysbehandling
HPV-vaksine 
Uretritt – diagnostikk og behandling 
Kontaktallergitesting – nye prosedyrer
Negl

Foreslått tidspunkt for høstmøtet: 29–30. oktober. 

Abbott har forespurt om muligheten for å holde eget møte i 
forbindelse med høstmøtet/en ekstra dag. Styret gikk i mot 

dette av hensyn til de andre firmaene. En ordning med hoved-
sponsor kan være aktuelt for senere høstmøter. 

4. Forespørel fra Faggruppe for sykepleiere i der-
matologi

Styrets har mottatt forespørsel om å komme med tilbakemeld-
ing på revidert versjon av heftet Psoriasis – Verdt å vite for deg 
som har psoriasis. Guleng følger opp.

5. Neste styremøte

 Neste styremøte blir 12. juni 2009 kl 08.00 på Olafiaklinikken. 
Leder og nestleder i kurskomiteen, samt forskningsutvalget 
inviteres også.

6. Eventuelt

Mange medlemmer har problemer med Legeforeningens 
nettportal ”Min side”. Styret ønsker å gjeninnføre bruk av 
gan-adresser.

Guttorm Guleng foreslo at plastikkirurgi må kunne godkjennes 
som obligatorisk sideutdanning i spesialistutdanningen – på 
linje med med revmatologi og indremedisin. Ryggen var i 
mot dette. Styret samlet seg om at det er ønskelig å styrke 
kirurgien innen faget dermato-venereologi, men uten at in-
dremedisinen svekkes. 

NORSK DERMATOLOGISK SELSKAB

August 2009

Styremøte 15. april 2009

Tilstede: Turid Thune, Kristin Ryggen, Jürgen Funk, Harald Moi og Guttorm Guleng 
Sted: Grand Hotel Terminus, Bergen.

Referat fra generalforsamling i Norsk Dermatologisk Selskap 

Tid: Fredag 17.april 2009 kl. 08.30-11.00
Sted: Grand Hotel Terminus, Bergen

Valg av møteleder
Svein Helland ble valgt ved akklamasjon.

Valg av tellekorps
Katarina Zak Stangeland og Thor Henry Andersen ble valgt 
ved akklamasjon.
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Følgende saker ble behandlet:

1. Innkalling og dagsorden

Ingen kommentarer.

2. Årsmelding og regnskap

Årsmeldingen ble gjennomgått av Turid Thune. Sammenset-
ningen og prosedyrer for valg av forskningsutvalget ble kom-
mentert.

Regnskap og budsjett ble gjennomgått av Jürgen Funk og 
godkjent ved akklamasjon.

3. Godkjenning av revisjonsberetning for 2008

Revisjonsberetningen ble gjennomgått av Jürgen Funk og 
godkjent ved akklamasjon.

4. Rapport fra utvalg og komiteer

Følgende utvalg og komiteer la frem sine rapporter: 

Forskningsutvalget (Ingeborg Bachmann) 
Kvalitetsutvalget (Tore Morken)
Spesialitetskomiteen (Lisbeth Rustad)
Takstutvalget i Praktiserende Spesialisters Landsforening 
(Morten Nyrud) 
UEMS (Kristin Ryggen) 
Takstutvalget for offentlige poliklinikker (Joar Austad) 
ILDS (Joar Austad)
Kurskomiteen (Susanne Kroon)

5. Valg
Følgende valg ble foretatt etter innstilling fra valgkomiteen:

Styre
 Leder: Turid Thune
 Nestleder: Kristin Ryggen
 Kasserer: Dag Aandahl (ny)
 Sekretær: Guttorm Guleng
 Harald Moi
 1. vararepresentant: Petter Gjersvik
 2. vararepresentant: Xiaotong Li (ny)

Kvalitetsutvalg
 Leder: Tore Morken
 Ragnar Faye
 Silje Solberg (ny)

Kurskomite
 Leder: Susanne Kroon
 Rosemarie Braun
 Lars Kåre Dotterud
 Gro Mørk
 Lisbeth Rustad
 Ingrid Snekvik

Valgkomite
 Leder: Freddy Hestholm
 Jon Helge Bonesrønning (ny)
 Per Helsing (ny)

Takstutvalg for off. poliklinikker
 Leder: Joar Austad
 Dagfinn Moseng (ny)
 Bjarte Steinkjer

EDB-utvalg
 Flora Balieva (ny)

Representanter i UEMS
 Jens Roar Bjerke
 Kristin Ryggen

6. Utdeling av stipend fra NDS

Styret orienterte om tildelinger av stipend til Jon Anders 
Halvorsen, Marit Saunes, Brita Pukstad, Jan Sitek, Kristine Bø 
og Sidsel Haug. 

NDS har inngått skriftlig avtale med Abbott Norge AS og 
Schering-Plough AS om henholdsvis Humana-prisen og 
Schering-Ploughs dermatologistipend. 

7. Orienteringssaker fra styret

Styret har innstilt følgende til spesialitetskomiteen i hud- og 
veneriske sykdommer fra 1.1.2010: 

Nils Jørgen Mørk (RH), Trine Lilly Halvorsen (Ylf, RH), Nina 
Teigen (UNN), Øystein Grimstad (St. Olav), Hilde Vindenes 
(Haukeland). Varamedlemmer: Bjarte Steinkjer (Stavanger), 
Anne Lise Helgesen (RH), Ellen Bjørge (Ylf, St.Olav).

8. Saker til behandling på generalforsamlingen 

Organisering og ansvarsforhold rundt lysbehandling ble 
diskutert. Styret følger opp saken på grunnlag av innspill fra 
medlemmene. 

Styret orienterte om inngåelsen av kollektivt medlemskap i 
EADV. Representasjon i EADVs styrende organer er imidlertid 
basert på antall individuelle medlemmer. Norge har i dag kun 
sju slike medlemmer, og det kreves minst 20 for å få represen-
tasjon. Styret ble oppfordret til å ta kontakt med EADV om 
muligheten for å endre EADVs lover på dette punkt.

Mot fem stemmer vedtok årsmøtet å støtte kollektivt medlem-
skap i EADV. 

9. Eventuelt
Ingen saker ble tatt opp under eventuelt.

Komplett referat kan finnes på Selskapets nettside på http://
www.legeforeningen.no/id/153837.0.



Forum for Nord Derm Ven 2009, Vol. 14, No. 384     InformaIton from the nordIc SocIetIeS

Petter Gjersvik – Blå Sider

Følgende saker ble behandlet:

1.   Oppfølging av saker fra årsmøtet

EADV

Konsekvensen av norsk kollektivt medlemskap i EADV er at 
mange ikke lenger er individuelle medlemmer, ved nyttår kun 
sju stk. Dermed har Norge ikke rett til å bli representert i EADVs 
styrende organer. På generalforsamlingen ble styret bedt om 
å henstille til EADV om at land med kollektive medlemskap 
også skal kunne bli representert i EADVs organer. Et alternativ 
kunne være at NDS betalte individuelle medlemskap for et 
visst antall personer, slik at antall individuelle medlemmer 
fra Norge ble over 20. 

Styret gikk i mot forslaget om å betale individuelle medlemskap 
for å oppnå representasjon i EADVs organer. Styret vedtok å gå 
inn for at kollektivt medlemskap burde gi flere rettigheter enn 
i dag. Leder fikk fullmakt til å skrive brev til EADV om dette.

NDS må søke Legeforeningen om ekstramidler for dekning av 
kollektive medlemskapet i EADV. Guleng og leder følger opp.

Spesialitetskomiteens sammensetning

Spesialitetskomiteen blir skiftet ut ved nyttår. På general-
forsamlingen ble det foreslått at både gruppe II-sykehus og 
avtalespesialister bør være representert i komiteen. I følge Einar 
Skoglund i Legeforeningens sekretariat kan NDS søke Sentral-
styret om endring i spesialitetskomiteens sammensetning. 

Styret gikk inn for at alle de regionale helseforetakene skal 
være representert i spesialitetskomiteen, men at komiteen også 
må ha medlemmer fra gruppe II-sykehus og avtalespesialister. 
Ryggen utarbeider brev til Sentralstyret om dette. 

Lysbehandling – informasjon på nettsiden.

Styret diskuterte utarbeidelsen av et spørreskjema om lys-
behandling blant NDS’ medlemmer. Det er ønskelig at in-
formasjon om lysbehandling legges ut på NDS’ nettside, og 
at helseforetakenes nettsider får lenker til disse nettsidene. 
Guleng følger opp.

2.  Forskningsseminar i 2010

Ingeborg Bachmann, leder i Forskningsforum, møtte. Nytt 
forskningsseminaret skal avholdes 14. januar 2010 kl 1600 
på Gardermoen. Aktuelle temaer ble diskutert: Multisenter-

Utdrag fra referat fra styremøtet 12.6.2009
Sted: Olafiaklinikken, Grensen 5-7, Oslo

Til stede: Turid Thune (leder), Kristin Ryggen, Dag Aandahl og Guttorm Guleng. Gro Kofstad, Gro Mørk, Ingeborg Bachmann og 
Susanne Kroon var til stede på deler av møtet. 

forskning, forskningsveiledning, nasjonal forskerskole for 
norske dermatologer. Alle medlemmer i NDS skal inviteres 
til seminaret.

3.  Møte med kurskomiteen

Susanne Kroon og Gro Mørk møtte. Programmet for høst-
symposiet 29.-30. oktober 2009 er på det nærmeste klart. 
Følgende emner vil bli omtalt: allergologi, neglesykdom, 
ikke-gonoroisk uretritt, HPV-vaksinasjon, lysbehandling og 
hudkirurgi. Praktiske detaljer ble diskutert. Foreløpig har 18 
sponsorer meldt seg. 

Årsmøtekurset 2010 er tenkt viet lysbehandling. Aktuelle 
emner og foredragsholdere ble diskutert. 

Det er ønskelig med utstillere fra medisinske utstyrs- 
leverandører. 

4.  Stipend og priser

Gro Kofstad orienterte. Priser må beskattes som inntekt, i 
motsetning til stipender, som ikke beskattes dersom beløpet 
brukes opp.  Prosedyrer for utbetaling ble diskutert. Det er 
ønskelig at priser omgjøres til stipendier.

5.  Ole Fyrands bok om norsk dermatologi

Styret ville gjerne at Ole Fyrand presenterer sin bok om norsk 
dermatologi på høstmøtet. 

6.  Møteplan for høsten 

18. september kl 10.00-15.00: Styremøte.
29. oktober kl 1300-1600 på Mastemyr hotell: Styremøte før 
høstsymposiet. 
26. november kl 17-20: Styremøte.
27. november kl 10.00: Møte med avdelingslederne.  
14. januar på Gardermoen: Forskningsseminar. 
15. januar: Styremøte og møte med pasientorganisasjonene. 
12. mars kl 10-16: Styremøte. 
14.-17. april: Årsmøte.

7.  Strategiske mål for styret 

Utsatt til neste styremøte. 

8.  Eventuelt

Gro Kofstad informerte om innmelding i momsregisteret. 


